
Osnovna škola „Split 3“  

Brune Bušića 6  

21 000 Split  

 

Split, 13.12.2017. 

 

ZAPISNIK 

s 3. sjednice Vijeća roditelja OŠ „Split 3“ koja se održala dana 12.12.2017., u utorak s 

početkom u 17:30 sati u prostorijama Škole 

Prisutni: 1.b, 1.c, 1.d, 1.e, 2.a, 2.b, 2.c, 3.a, 3.c, 3.e, 4.a, 4.c, 4.d, 4.e, 5.a, 5.c, 5.d, 6.a, 6.b, 6.c, 

7.a, 7.b, 7.c, 8.a, 8.b, 8.c, 8.d 

Odsutni: 1.a, 2.d, 2.e, 3.b, 3.d, 4.b, 5.b, 6.d, 7.d 

 

Na prijedlog predsjednika Vijeća roditelja, jednoglasno je usvojen sljedeći: 

D n e v n i   r e d : 

1. Usvajanje zapisnika s 2. sjednice Vijeća roditelja 

2. Rasprava o postupanju u slučajevima vršnjačkog nasilja  

3. Rasprava o organizaciji boravka učenika koji ne pohađaju školski vjeronauk  

4. Izvješće predstavnika roditelja u Školskom vijeću  

5. Razno 

 

Ad 1. Jednoglasno je usvojen Zapisnik s 2. sjednice Vijeća roditelja. 

 

 

Ad 2. Članovi Vijeća roditelja složili su se da je u Školi porastao broj slučajeva vršnjačkog 

nasilja. Tokom rasprave iznesen je znatan broj primjera vršnjačkog nasilja. Stoga je 

jednoglasan stav Vijeća roditelja da Škola mora poraditi kako na prevenciji tako i na 

uspješnijem rješavanju takvih slučajeva kada se dogode. U svrhu prevencije vršnjačkog 

nasilja Vijeće roditelja predlaže organizaciju većeg broja predavanja i radionica za učenike koje 

će se baviti ovom tematikom, a koje će biti organizirane dijelom od stane stručnih službi Škole, 

a dijelom od udruga koje se bave edukacijom mladih o sprječavanju incidencije vršnjačkog 

nasilja. Također, članovi Vijeća roditelja mišljenja su da bi se trebala organizirati predavanja, 

u suradnji s policijom, kroz koja će se djeca, a i roditelji upoznati s posljedicama nasilnog 

ponašanja djece.  

 

Nadalje, apeliramo na stručne službe Škole da u slučaju vršnjačkog nasilja maksimalno 

uvažavaju odredbe Protokola o postupanju u slučajevima nasilja među djecom i mladima koji 

obvezuje djelatnike odgojno obrazovnih institucija, Centara za socijalnu skrb i zdravstva, na 

obligatornu suradnju.  

 

Vijeće roditelja smatra da jedino pristupajući na navedeni način možemo postići zajednički cilj, 

a to je da senzibiliziramo djecu o ovom problemu i tako smanjim broj slučajeva vršnjačkog 

nasilja u Školi, a kada do njega ipak dođe da ga djeca kao i djelatnici škole i roditelji prepoznaju, 

reagiraju i prijave, a nikako da ne „okreću glavu od problema“. Tek tada moći ćemo reći da 

imamo Školu s nultom stopom tolerancije na nasilje. 



 

 

Ad 3. Članovi Vijeća roditelja izrazili su nezadovoljstvo organizacijom zbrinjavanja djece koja 

ne pohađaju školski vjeronauk. Zaključeno je da nema sustavnog rješenja na razini Škole već 

zbrinjavanje učenika ovisi o trenutačno raspoloživom školskom prostoru i osobnoj inicijativi 

učitelja odnosno nastavnika. Stoga Vijeće roditelja smatra da se ovom problemu treba 

pristupiti drugačije od dosadašnje prakse te predlaže da se učenicima koji ne pohađaju 

vjeronauk  omogući boravak u školskoj knjižnici uz nadzor zaposlenika Škole. 

 

 

Ad 4. Predstavnica roditelja u Školskom vijeću Dea Šošić upoznala je članove Vijeća roditelja 

s načinom rada Školskog vijeća. 

 

 

Ad 5. Nije bilo ništa za razmatranje. 

  

 

 

 

 

 

Predsjednik Vijeća roditelja: Ante Renić  _____________________ 

 

 

Zapisničar: Branka Marasović                   _____________________ 
 


